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Referat af ordinært bestyrelsesmøde nr. 5 i Stu-
denterrådet 2021 
 

Dato 29.05.2021 

Sted Købmagergade 52 

Punkt 1: Forma-
lia 

Der indstilles til, at bestyrelsen vælger:  
- en dirigent. 
- en ordstyrer. 
- en referent. 
- (to stemmetællere) 

Der indstilles yderligere til, at bestyrelsen: 
- konstaterer mødets gyldighed. 
- konstaterer bestyrelsens beslutningsdygtighed. 
- godkender referatet fra seneste bestyrelsesmøde. 

 
Dirigent: Maria er valgt. 
Ordstyrer: Esben er valgt. 
Referent: Bjørn er valgt. 
Stemmetællere: Michelle og Kevin er valgt. 
 
Konstatering af mødets gyldighed: Mødet er rettidigt indkaldt og derved gyldigt. 
 
Konstatering af bestyrelsens beslutningsdygtighed til mødet: Bestyrelsen er beslutningsdygtig 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde: Referatet er godkendt. 
 

Mødedeltagelse Til stede var: 
Menige: 

- Bjørn Markmann, Italiensk  
- Christian Rasmussen, Fysik  
- Christian Alejandro Ramón Larrosa, Økonomi  
- Maria Johansson, Psykologi  
- Amalie Lundsgaard, Molekylær biomedicin 
- Mads Øbakke, Historie 

HUM: 
Ingen til stede 
 
JUR: 

- Ella Ryberg, Jura 
- Michelle Pedersen, Jura  

TEO: 
- Ditte Nørgaard Graven, Teologi 

 
SAMF: 

- Esben Salmonsen, Statskundskab 
 
SCIENCE: 

- Lauritz Frøsig, Bioteknologi 
- Simone Jensen, Bioteknologi 
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- Andrias Nolsøe Jacobsen, Fysik  
 
SUND: 

- Caroline Fabricius, Folkesundhedsvidenskab 
 
Andre: 

- Kevin Olesen, Forperson, Samfundsfag  
- Olivia Boesen, UB, Statskundskab 

 
Afbud fra: 
 

Dagsorden  

Punkt 2 (B): For-
retningsorden 
(LUKKET) 

 
 

Punkt 3 (D): 
Hvordan er man 
den gode besty-
relse? 

Det indstilles at bestyrelsen drøfter bestyrelsesarbejdet og ansvarsfordeling baseret på Julia 
Hunts oplæg og jeres egne besvarelser af halvvejsevalueringen. 
 
Julia Hunt holdt sit oplæg og bestyrelsen gennemgik derefter halvvejsevalueringen. 
 
 

Punkt 4 (B): Mø-
dekalender for 
SRKU’s besty-
relse efterår 
2021 

Der indstilles at bestyrelsen godkender foreslående datoer for mødekalenderen for anden halv-
del af 2021 bestyrelsesåret. 
 
Bestyrelsen blev enig om fastlæggelsen af de foreslåede datoer. 
 
 

Punkt 5 (D): Sta-
tus og fremad-
rettet arbejde 
med vores 
R/OXY-kam-
pagne 

Der indstilles til at bestyrelsen: 
- Orienteres om de foreløbige resultater og kommende aktiviteter i kampagnen. 

Drøfter, hvordan personlige historier kan bruges i bestyrelsens videre politiske, sociale og orga-
nisatoriske arbejde med trivselsdagsordenen. 
 
Orienteringen blev foretaget og bestyrelsen drøftede efterfølgende hvordan man kan bruge 
kampagnen fremadrettet. 
 

 

Punkt 6 (O): Nyt 
Fra 

Der indstilles til, at bestyrelsen orienteres om nyt fra forretningsudvalget, fakulteterne og di-
verse råd og organer. 
 
Orienteringen blev foretaget. 
 
 

Punkt 7 (D): Regi-
onalisering af ud-
dannelser 

Der indstilles til, at bestyrelsen drøfter regionalisering af uddannelser i lyset af det nærtforestå-
ende udspil. 
 
De vigtigste elementer i det eftersendte bilag er at fem nye universitetsuddannelser i landet 
hvoraf en af dem allerede eksisterer og bliver administreret af KU (Køge), så det eneste man 
skal afgive i denne henseende, er 25 pladser til Foulum da resten er selvdimensioneret. For at 
få dette til at hænge sammen vil man dimensionere de nye årgange med 10%, så det vil svare 
til at man skal optage 700 studerende færre, det vil ramme bredt og især de fagområder som 
allerede er lukningstruet.  
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Derudover er det vigtig at stå fast på, at det er en massiv kvalitetsforringelse som vil finde sted 
da det er de store byer der selv skal finansiere oprettelsen af de nye uddannelser i provinsen. 
Karakterræset vil per automatik blive intensiveret og det er tvivlsomt at efterspørgslen i de fire 
store byer vil falde samtidig med at undervisningskvaliteten blot ville blive forringet. 
 

Punkt 8 (O/D): 
Eventuelt og mø-
deevaluering 

Eventuelt  
Der blev spurgt ind til vores arbejde med studerende med funktionsnedsættelser.  
 
Næste møde 
KUUR vil gerne have et punkt på til næste møde med fokus på uddannelsesporteføljen. 
Opsamle på indsatsen med trivsel. 
 
Mødeevaluering 
Det har gjort en verden til forskel at kunne afholde fysisk møde, så det skal man bare have 
mere af og man har haft mange spændende drøftelser. 
 

 

 


